
Referat Bestyrelsesmøde – JNF 3 juni 2024  
 
Deltagere 
Inga, Birgitte, Amdi, Ole, Peter, Erik og Per (referent) 
Afbud 
Rikke, Thomas, Amalie og Hans-Erik 
 
1)      Andet til dagsorden?  

Nej 
 

2)      Ændring næste mødedato, da Hans Erik er på farten... 
Ole laver Doodle. Mulige dage 26/8, 9/9 og 10/9 

 
3)      Siden sidst  

Sprogøtur 5. maj. Fin tur, men med regn om formiddagen. Fuld bus med 25 DOF`er.  
1. juni orkidetur. Også en fin tur. Skrevet langt referat på Facebook. En art afblomstret, en i fuldt flor 
og en på vej.  

 
4)      Næste arrangementer 

11. juni kl. 18 Mårslet Skov. Fælles spisning fra 17.30. Sendt ud med nyhedsbrev i dag. Amdi følger 
op på aftalerne. 
25. juni kl. 18, også her mulighed for fælles spisning inden. Den genfundne Bro. 
Peter prøver at få aftalt arrangement i august Bollerslev Krat. Dorthe NST 24/8 
Per forsøger at få aftale med Martin Sandager, Kragelund Mose i september fx 7. eller 21. 
Temadag 5. oktober. Fondenes gøren og laden. Nogle kan måske deltage virtuelt. 
Svampetur i oktober. Peter undersøger muligheder. 
Det undersøges om nye artikler i Flora og Fauna kan bære et foredrag en aften. 
HEJ bedes finde dato for billedforedrag fra fugleturen til Columbia. 
Amdi har mulighed for billedforedrag fra Madagaskar.  
Fokus på Gudenå Systemet fx til næste generalforsamling. 

 
5)      Fra museet 

Møde 15. maj. Inga må endnu ikke referere fra nogle lukkede punkter, det meldes ud om et par uger. 
Aksel deltog også, og stiller gode spørgsmål. 
Der bliver kampvalg til bestyrelsen som medarbejder repræsentant, den tidligere har fået nyt arbejde. 
Inga orienterede fra bestyrelsesmødet. 
Anni holder på Molslab ved udgangen af året. JFN sender en erkendtlighed.  
Aksel og Inga holdt møde med Bo, men der mangler skriftlig opfølgning. Stadig gratis adgang for JNF- 
medlemmer, mod at vise gyldig kvittering for medlemskab. 
Næste møde medio juni. 

 
6)      Flora og fauna 

Langli er stadig under revision, invasiv ferskvandstangloppe indslæbt til Silkeborg Søerne. 
 
7)      Evt. 

Ole har udsendt kontingent opkrævninger. Ca. 25 stadig i restance. Opfordring til at tilmelde sig 
betalingsservice. Medlemstallet er konstant omkring 200. 
PER havde folderen med på Naturmødet i Hirtshals, håber det kan give nogle nye medlemmer. 
Pressen er mere kritisk i forhold til urigtige påstande om dyrene på Molslab. 
LBST laver pilotordning 2025 i Life IP Natureman med bonus for tilstedeværelse af op til 10 af 38 AU 
udvalgte arter og hensigtsmæssig naturpleje. 


